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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hímsovinizmus vagy kasztrendszer?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  RTL  Klub  híradója  is  beszámolt  arról,  hogy  bő  egy  éve  annak,  hogy  az  Országos
Rendőrfőkapitányság  egyik  felsővezetőjét  feljelentette  beosztottja,  egy  ezredes  asszony,  mert
miután a hölgy bejelentette, hogy véget vet szerelmi viszonyuknak, - állítása szerint - a felettese az
irodájában  szidta,  megalázta  és  többször  meg  is  ütötte.  Az  ügyben  megindult  eljárást  most
megszüntették,  mert  a  Központi  Nyomozó  Főügyészség  szerint  nem  állapítható  meg  a
bűncselekmény.

Az  esetben  nem  is  az  a  legvisszatetszőbb,  hogy  a  nyomozás  eredménytelen  volt  –  egy
négyszemközt történt inzultust valóban nem könnyű bizonyítani, bár ehhez az is hozzájárulhatott,
hogy a vezérőrnagyot csak egy évvel a feljelentés után hallgatták ki, ő pedig természetesen tagadott.
Ennél is fölháborítóbb azonban, ahogyan a rendőrség kötelékén belül kezelték az ügyet: az asszonyt
a  történtek  után  azonnal  áthelyezték,  januárban  pedig  felmentették  a  munkavégzés  alól,  majd
kényszerszabadságra küldték, és azóta sem dolgozhat, a férfire nézve azonban az ügynek semmiféle
következménye nem volt.

Kérdezem ezért miniszter urat:

1.  Mi  indolkolta  a  rendőrség  eljárását,  amely  során  csak  az  ezredes  asszony  viselte  a
következményeket a nyomozás során? A vezérőrnagy urat a nyomozás során áthelyezték-e bárhova,
felmentették-e a munkavégzés alól, illetve elküldték-e kényszerszabadságra? Ha nem, miért?

2. Milyen belső protokoll alapján történik az ilyen ügyek kivizsgálása a rendőrségnél?

Budapest, 2021. január 17.
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